

Announcement

1. Welcome all the newcomers today.
2. The Sunday worship will be broadcast live simultaneously on the church website. We encourage everyone to come and attend the service in person, but those who are not able to come can join us online. Please go to the church website www.gbca.net to participate. You can also review the previous Sunday services. Thank you.
3. From August 11th to 13th (Thursday to Saturday), Pastor Yip and his wife will go to C&MA in New York to discuss the ministry in helping the CCA.
4. The worship team will hold a team-building retreat from August 15th to 17th (Monday to Wednesday). Please pray.
5. The short-term summer mission for this year will be held at our church. The date is August 21-28 (Sunday evening to Sunday). The fee for the whole camp is \$180. The intensive camp is \$60. We will subsidize half the fee for all participants. Please prepare your time to participate.
6. The August Psychological Seminar will be held in conjunction with "Short-term Mission", with the title "Break Out of Depression". Date: August 27 (Saturday), Time: 7 pm to 9 pm. From the perspective of psychological counseling and faith, we will share how to help an individual and his family face "Emotional problems", "Dysthymic disorder", "Major depression" and "Manic depression". It contains Gospel messages. Please pray for it.
7. Every Wednesday from 4 to 6 pm, the church has an "Upper Room" on the second floor of Block A, which mainly focuses on prayer and worship so that brothers and sisters can have more time to get close to the Lord and experience God. The revival of the church is driven by prayer, and the revival of personal life is also opened by prayer. Welcome to reserve time to attend!
8. We will be having a deacon's meeting after Sunday service. Please pray for it.

Prayer Items

1. Please keep praying for Sister Yung and the church and family members still recovering from the sick. May the Lord grant healing and peace.
2. Moses Lee (the son of Pastor Lee Shing Lam), who was seriously injured in a large concert incident in Hong Kong, is still in critical condition; please pray.
3. Please continue to pray for the war in Ukraine. Please pray and remember the suffering people in the area, and ask the Lord to provide justice and end the war as soon as possible.

報告事項

1. 歡迎今日第一次來的新朋友。
2. 主日崇拜在教會網頁有同步直播，教會鼓勵大家積極回來實體參加聚會，如未能回來可以登入教會網頁 www.gbca.net 參與，也可重溫之前的崇拜內容，敬請留意。
3. 葉牧師師母將於 8 月 11 至 13 日(星期四至六)赴紐約宣道會華聯會開會，商討協助華聯會事工。敬請留意。
4. 敬拜隊將於 8 月 15 至 17 日(星期一至三)舉行團隊建立退修會，敬請代禱。
5. 今年暑期短宣將會在本會舉行，日期是 8 月 21-28 日(星期日晚至星期日)，全營收費\$180，密集營收費\$60，參加者教會將津貼一半費用。請會眾踴躍參加。
6. 8 月份心理講座將會配合「暑宣」舉行，題目為「跳出抑鬱」。日期：8 月 27 日(星期六)，時間：晚上 7 時至 9 時。將從心理輔導和信仰角度分享如何幫助自己和家人面對「情緒病」、「輕抑鬱」、「重抑鬱」及「躁狂症」，內容有福音性。敬請留意及帶領親友參加。
7. 教會在逢星期三下午四至六時，在 A 座二樓設立以禱告敬拜為主的《禱告祭壇》(Upper Room)，讓弟兄姊妹有更多時間親近主和經歷神，教會復興由禱告開始，個人生命復興也是由禱告開結。歡迎預留時間參加！
8. 今天崇拜後舉行理事會，請各執事留意出席。

代禱事項

1. 請為翁余杏菊姊妹及仍在病患康復中的會友及家人禱告，願主賜下醫治與平安。
2. 在香港大型演唱會事故中受重傷李啟言弟兄 Moses Lee(李盛林牧師兒子)情況仍然危殆，懇請禱告。
3. 請繼續為在烏克蘭的戰爭禱告，請禱告記念當地受苦的人民，求主伸張公義，讓戰爭早日結束。

Praise the Lord Pray Hard!